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Iktatószám: I/F/304-3/2021. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Amely készült a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa 2021. július 06-án 
(kedden) 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében tartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:   A külön íven szereplő települések képviselő-

testületei által delegáltak és meghívottak. 
 

Tanácskozási joggal megjelentek:  Tamási Anna igazgatóságvezető, 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető, 
jegyzőkönyvvezető; 
dr. Mátyás Adrienn a Kakasdi Közös 
Önkormányzati Hivatal jegyzője; 
Szász-Kovács Edit költségvetési és pénzügyi 
ügyintéző; 

   
Bomba Gábor elnök: Köszöntöm a megjelenteket a Társulási Tanács mai ülésén. 
Megállapítom, hogy összesen 119.741 szavazattal rendelkező képviselő van jelen, így a 
társulási tanács határozatképes. Szeretném megkérdezni a jelenlévőket, hogy a kiküldött 
napirendekkel kapcsolatban van-e módosító javaslatuk. 
 
A Társulási Tanács tagjai részéről módosító javaslat nem érkezett a napirendeket illetően. 

 

Bomba Gábor elnök: Mivel az ülésről televízió felvétel készül, ezért én javasolnám a 
közbeszerzési eljárásokról szóló napirendet zárt ülésen tárgyalni. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont zárt ülés keretében történő tárgyalására 

vonatkozó javaslatot, amelyet a társulási tanács 108.241 szavazattal, 11.500 szavazatnyi 

tartózkodás mellett elfogadott.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 

javaslatot, amelyet a társulási tanács 119.741 szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására vonatkozó javaslatot, 

amelyet a társulási tanács 119.741 szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő 

napirendet állapította meg: 

 

NAPIREND 

1. napirendi pont: 

Beszámoló a veszélyhelyzetben hozott elnöki döntésekről 
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(1. számú előterjesztés, amely a Társulási Tanács június 29-i ülésére került megküldésre) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 
2. napirendi pont: 

Javaslat a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás 2021. évi költségvetésének 2. módosítására 
(2. számú előterjesztés, amely a Társulási Tanács június 29-i ülésére került megküldésre) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 
Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) egyes 
tagönkormányzatainak a Társulásból történő kiválásról szóló határozatainak tudomásul 
vételére, és az ezzel kapcsolatos további döntések meghozatalára 
(5. számú előterjesztés)- Módosított tartalommal 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 
4. napirendi pont: 

Beszámoló az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 
Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) társulási 
megállapodása módosításának jelenlegi állásáról, valamint javaslat az ezzel kapcsolatos 
további döntések meghozatalára 
(3. számú előterjesztés)- Módosított tartalommal 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
5. napirendi pont: 

Beszámoló az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 
Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) által, a Cikói 
Regionális Hulladékkezelő Központ üzemeltetésével kapcsolatban lefolytatni tervezett 
(közbeszerzési) eljárás jelenlegi állásáról, valamint javaslat az ezzel kapcsolatos további 
döntések meghozatalára 
(4. számú előterjesztés, amely a Társulási Tanács június 29-i ülésére került megküldésre) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 

 
1. napirendi pont: 

Beszámoló a veszélyhelyzetben hozott elnöki döntésekről 
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(1. számú előterjesztés, amely a Társulási Tanács június 29-i ülésére került megküldésre) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 

Bomba Gábor elnök: Minden döntést előzetesen kiküldtem nektek, remélem, hogy megfelelő 
határidőben. Voltak olyan előterjesztések, amelyeknek kicsit kevesebb időt tudtunk hagyni, 
de az azért volt, mert valamilyen törvényi határidő kötelezett minket. A határozati javaslat 
mellékelve van, ha ezzel kapcsolatban van valakinek kérdése bármelyik döntéssel 
kapcsolatban, akkor jelezétek. Ha kérdés nincs, akkor a mellékelt határozati javaslatra 
szavaznánk. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 
Bomba Gábor elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács  

119.741 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 16/2021. 
(VII.6.) határozata 
a veszélyhelyzetben hozott elnöki döntésekről szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 
Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 
Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  

 
1. a Társulási Tanács elnöke által készített, a veszélyhelyzetben hozott 

elnöki döntésekről szóló beszámolót elfogadja; 
 

Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
2. felkéri a Társulási Tanács elnökét, hogy amennyiben a társulási 

tanács üléseinek megtartására a koronavírus járvány újabb 
elterjedése esetén nem kerülhet sor, a korábbi gyakorlatnak 
megfelelően kérje ki a tagönkormányzatok véleményét a kardinális 
jellegű döntések meghozatala előtt.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
2. napirendi pont: 

Javaslat a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás 2021. évi költségvetésének 2. módosítására 
(2. számú előterjesztés, amely a Társulási Tanács június 29-i ülésére került megküldésre) 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
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Bomba Gábor elnök: Felkérném Tamási Anna igazgatóságvezetőt, hogy foglalja össze röviden 
az előterjesztés lényegét.  
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Nem igazán szeretném kiegészíteni, ez egy technikai 
módosítás, az előző évi pénzmaradványnak az előirányzat szintű helyretétele történik meg. 
113.000.000 forint volt az az összeg, amit általános tartalékba helyeztünk, így most a társulás 
általános tartaléka 127.618.000 Ft, és ezzel a Társulás költségvetési főösszege 128.000.000 Ft-
ra növekedett. 

 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 
Bomba Gábor elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács  

119.741 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 17/2021. 
(VII.6.) határozata 
a Társulás 2021. évi költségvetésének 2. számú módosításáról 

 
Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás (a továbbiakban: Társulás) Társulási 
Tanácsa az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 26. § (1) 
bekezdése alapján, figyelemmel az államháztartásról szóló törvény 
végrehajtásáról rendelkező 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 
előírásaira, a Társulás 2021. évi költségvetéséről szóló 7/2021.(III.11.) TT 
határozatot (a továbbiakban: Határozat) az alábbiak szerint módosítja: 

 
I. A határozat II. pont 1-2. alpontjai helyébe az alábbi rendelkezések 
lépnek:  

 
„1. A Társulási Tanács a Társulás 2021. évi költségvetésének 
a) bevételi főösszegét  128 888 ezer Ft-ban,  
b) kiadási főösszegét 128 888 ezer Ft-ban 
állapítja meg. 
2.  A Társulási Tanács a költségvetési egyenlegét 0 forintban,  
a) működési célú kiadás összegét:       128 888 ezer Ft-ban, 
b) felhalmozási célú kiadás összegét:    0 ezer Ft-ban 
állapítja meg.” 

 
II. A határozat II. pont 5. alpontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

 
„7. A Társulási Tanács a Társulás 2021. évi  
a) általános tartalék előirányzatát 122 618 ezer Ft-ban, 
b) felhalmozási céltartalék előirányzatát 0 ezer Ft-ban 
állapítja meg.” 
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    III. Határozat mellékletei az alábbiak szerint módosulnak:  

(1)  A határozat I. mérlege helyébe jelen határozat I. mérlege lép. 
(2)  A határozat I.A. mérlege helyébe jelen határozat I.A. mérlege lép. 
(3)  A határozat 1. melléklete helyébe jelen határozat 1. melléklete 

lép. 
(4)  A határozat 2. melléklete helyébe jelen határozat 2. melléklete 

lép. 
(5)  A határozat 4. melléklete helyébe jelen határozat 4. melléklete 

lép. 
 

IV. Határozat egyéb pontjai változatlanok maradnak. 
V. Jelen határozat az elfogadása napján lép hatályba. 

 
Határidő:  2021. július 06. 
Felelős:  Bomba Gábor László elnök 

 
3. napirendi pont: 

Javaslat az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 
Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) egyes 
tagönkormányzatainak a Társulásból történő kiválásról szóló határozatainak tudomásul 
vételére, és az ezzel kapcsolatos további döntések meghozatalára 
(5. számú előterjesztés)- Módosított tartalommal 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 
Bomba Gábor elnök: Előre kiküldtük a határozati javaslatot. Itt azért megragadnám az 
alkalmat, és megkérdezném, hogy mi volt az oka ennek a nagy tömegű kiválásnak, és, hogy 
ilyen egyszerre történt, különös tekintettel a tolna megyei településekre, hiszen Szekszárd 
Város Önkormányzatának a tulajdonában lévő gazdasági társaságot is érinti a kiválás, és 
nyilván ez mind Szekszárd várost érinti, hiszen a saját cégének mindenképpen csökkeni fognak 
a bevételei. Szeretném megismerni, ha van olyan ok, amin tudnánk javítani, így a város 
nevében, mert akkor komolyabb lépéseket tennénk. Sajnos indokolást nem küldött senki, 
ezért nincs tudomásom az indokokról. Nem tudom, van olyan tolna megyei település most 
jelen, akik kiléptek és eddig a mi cégünkkel szállíttatták el a hulladékot? 
 
Molnár Józsefné, Cikó Község polgármestere: Cikó azért határozott úgy, hogy kilép a 
társulásból, mert tavaly is fölvázolta, hogy milyen problémákkal küzd a település is, meg a 
lakosok is, és lassan eltelt két év, de semmi pozitív változást nem tapasztaltun,k és a testület 
meg a lakosok is várják a megoldást ezekre a problémákra. Úgy gondolom, hogy Cikó 
érdemben nem is tud szavazni, tehát nagyon kevés a szavazati aránya ahhoz, hogy érdemben 
a társulásban tudjon dönteni ezekről a dolgokról. Ez nem azt jelenti, hogy nem teszünk majd 
lépéseket a problémáknak a megoldására, de akkor úgy gondoltuk, hogy lehet, hogy külön 
hatékonyabbak leszünk.  
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Bomba Gábor elnök: Az utolsó napirendi pontnál fogom tudni elmondani, hogy milyen 
lépéseket tervezünk. Abban egyet tudunk érteni, hogy a legfontosabb az lenne, hogy ezt a 
telepet nagyon rendbe hozzuk, illetve egy olyan üzemeltetőt is találjunk vagy egy olyan 
üzemeltetési szerződést kössünk, ami hosszú távú és biztosítja magának a telepnek a 
fenntartását, illetve folyamatos korszerűsítését. Továbbra is ezen fogok dolgozni és remélem, 
hogy a jövő évben majd vissza lehet lépni. A kiküldött határozati javaslathoz képest még 
négyen jelezték a kilépésüket, illetve küldték meg a határozatot: Babarc Község, Bonyhád 
Város, Kisdorog Község és Liptód Község Önkormányzatai. A kiküldött határozati javaslatot 
még ezekkel a településekkel szeretném az első pontban kiegészíteni.  

 
Pávkovics Gábor, Mohács Város polgármestere: Úgy látom, hogy a határozati javaslat 4-es 
pontja az indikatív ajánlatok bekéréséről szól. Szeretnék javaslatot tenni a pénzügyi 
átvilágítást végző szervezetekre. Faddi Lászlót szerettem volna javasolni, hogy kérjenek be tőle 
indikatív ajánlatot. Ő már dolgozott a társulásnak és megfelelő munkát végzett emlékeim 
szerint, úgyhogy célszerű lenne tőle is ajánlatot kérni a pénzügy átvilágítás vonatkozásában. 
 

Bomba Gábor elnök: Nem kértünk be előre indikatív ajánlatot, mert nem érkezett javaslat 
egyik társulási tagtól sem, illetve talán a szekszárdi munkaszervezettől sem, hogy kiket hívjunk 
még meg, úgyhogy szívesen vesszük a javaslatot. Majd elkérném Faddi Lászlónak az 
elérhetőségét. Van bárkinek bármilyen javaslata, hogy kit hívjunk meg még erre?  
 
dr. Barbarics Ildikó, Komló Város Önkormányzata által delegált tag: Én magam is egyetértek 
az előttem szólóval, ezt a fajta indikatív ajánlatok bekérését nem támogatjuk. mi alapvetően 
két javaslattal jöttünk, és nyilván az lenne a leggyorsabb, ami az előbb elhangzott, és 
egyébként mi magunk is támogatjuk Faddi László személyét. Ha rövid úton meg tudnánk 
állapodni adott esetben egy jogi szakértő, illetve egy pénzügyi szakértő személyében, akkor ez 
lenne a leggyorsabb megoldás, illetve ha ez nem történne meg, akkor azt javasolnánk, hogy az 
egyes térségek képviselőiből álljon össze egy ad-hoc bizottság, akik meg tudnak állapodni a 
szakértők személyét illetően, és az így megállapított szakértők vonatkozásában kerülne egy 
meghívásos pályázat kiírásra és az ottani győztessel köthetne az elnök szerződést, de nyilván 
az első javaslat a gyorsabb. Mindenképpen ezt javasolnánk.  
 

Bomba Gábor elnök: Mi Szekszárd részéről mindenképpen még valakit fogunk választani, 
ezért most így nem tudjuk elsőre támogatnia az urat. Szeretnénk több személyt meghívni. 
 

dr. Barbarics Ildikó, Komló Város Önkormányzata által delegált tag: Ez akkor érne valamit, 
ha a mai napon ebben döntésre tudnánk jönni, akkor viszont, ha nem akkor javaslom az előzőt, 
amit mondtam, hogy a térségek képviselői adott esetben tegyenek javaslatot. Így alakulhatna 
egy bizottság, akik javaslatot tesznek a szakértők személyére, akik egy meghívásos pályázat 
alapján meghívásra kerülnek és a legjobbal történne egy szerződéskötés az elnök által. 
 

Bomba Gábor elnök: Ezek szerint van egy módosító javaslat egy ad-hoc bizottság felállítására. 
Arra kéri a társulási tanács tagjait, hogy szavazzanak az ad-hoc bizottság felállításáról. 
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A társulási tanács 71.897 igen szavazattal, 47.844 nem szavazat mellett elfogadta az ad-hoc 

bizottság felállítására vonatkozó javaslatot. 

 

Bomba Gábor elnök: A társulási tanácsnak arról kellene még döntést hoznia, hogy hány tagú 
legyen a bizottság, és kik legyenek a tagjai.  
 
dr. Barbarics Ildikó, Komló Város Önkormányzata által delegált tag: Mi úgy gondoljuk, hogy 
Mohács, Bonyhád, Komló és Szekszárd képviselőiből állna az ad-hoc bizottság és akkor az ő 
általuk delegált személyek tárgyalnának ebben az ügyben. 
 

dr. Bozsolik Róbert, Bátaszék Város polgármestere: Szekszárd és Tolna Város által delegált 
tagokra teszek javaslatot. A harmadik személy pedig Mohács vagy Komló által delegált tag 
lenne. 
 

Bomba Gábor elnök: A bennmaradókat javasolnám azért többségbe a bizottságba, hiszen 
mégis csak egy elszámolásról van szó.  
 
Pávkovics Gábor, Mohács Város polgármestere: Véleményem szerint nem a bizottság fogja 
elvégezni a pénzügyi átvilágítást, hanem a bizottság által megjelölt szakértő, aki egy független 
szakértő. Azt gondolom, hogy feltételezhetjük azt, hogy a függetlensége a teljes eljárás alatt 
megmarad, tehát gyakorlatilag itt most a társulást kell leképezni és a társulásnak ez a 
tényleges leképeződése, úgyhogy én ezzel egyetértek, hogy a térségek képviselői szavazzák 
meg az átvilágító személyét. Még egyszer hangsúlyozom, hogy nem a bizottság fogja az 
átvilágítást végezni és nem a bizottság fog dönteni az átvilágítás eredményéről, és ha már 
nálam van a szó, szerettem volna egy olyan kérdést feltenni, hogy a jogi átvilágításnak 
pontosan mi lenne a célja, ugyanis van nekünk egy jogi asszisztenciánk és társulási 
megállapodásunk, illetve az Mötv. és mindenféle egyéb jogszabály is megfelelően szabályozza 
a kiválásnak a folyamatát, tehát pontosan azt nem látom, hogy milyen jogi átvilágításra van e 
tekintetben szükség. Hogyha erre kapnék választ azt megköszönném. 
 

Bomba Gábor elnök: Nem átvilágításról lenne szó, hanem lebonyolításról. Itt vannak olyan 
jogi ügyek, folyamatban lévő ügyek, amire a munkaszervezet úgy nyilatkozott, hogy nincs meg 
a hivatalban a megfelelő szakértelem és ők kérték, hogy külső szakértőt vegyünk ezzel 
kapcsolatban igénybe. 
 
Filóné Ferencz Ibolya, Bonyhád Város polgármestere: Nem ez az ad-hoc bizottság dönt. 
Akkora nagy horderejű nincs ennek a dolognak, hogy ha az segít, hogy Bonyhád nem vesz 
ebben a bizottságban részt, akkor szívesen átadom a kolleganőnek a helyet, ezzel nincsen 
részünkről probléma. A társulási tanács ülésén úgy is ki tudjuk fejezni a szavazatunkkal a 
véleményünket, hogy ezt a javaslatot, amit ez az ad-hoc bizottság letett az asztalra elfogadjuk 
vagy sem, mert ha jól értettem az előterjesztés arról szól, hogy ez az ad-hoc bizottság válassza 
ki a meghívotti kört, kérje be az ajánlatokat és döntsön arról, hogy ki a nyertes. Én így értettem 
a javaslatot, már ne legyen még egy társulási ülés. A szakértő által elvégzett munkáról a 
Társulási tanács fog dönteni, nem ez a szakasz lényegi súlyos kérdése. Szakértőből olyan sokan 
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nem szaladgálnak ebben a kérdésben a területen, akiket szakértőként meg lehetne erre 
szólítani. Én úgy gondolom, hogy igen lehet, hogy eleve konszenzus van a személyt illetően, 
úgyhogy akkor meg kár köré ez a kerítés. 
 

Bomba Gábor elnök: Bátaszék Város Önkormányzatának volt egy módosító javaslata, 
háromtagú bizottság létrehozására Szekszárd és Tolna részvételével, a harmadik tag pedig 
Komló vagy Mohács Város Önkormányzata által delegált tag lenne. Ez volt az utolsó módosító 
javaslat, így először ezt tenné fel szavazásra. 
 
dr. Barbarics Ildikó, Komló Város Önkormányzata által delegált tag: Fenntartom a korábbi 
javaslatomat. Furcsállom, és álláspontom szerint nem az utolsó módosító javaslat számít, 
hanem mindegyikről önállóan kéne szavazzunk, hogy melyik módosító az, amelyiket a Társulás 
elfogadja, tehát én továbbra is fenntartom a négytagú bizottság létrehozására irányuló 
javaslatomat, az általam említett települések képviselőivel.  
 

Bomba Gábor elnök: Akkor először szavazzunk, hogy három tagú legyen-e az ad-hoc bizottság. 
Nyilván, hogyha háromtagú lesz, akkor a négytagúra már nem kell szavazni. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a háromtagú ad-hoc bizottság létrehozására vonatkozó 

javaslatot, amelyet a társulási tanács 58.953 igen szavazattal, 45.841 nem szavazat és 

14.947 tartózkodás mellett nem fogadott el. 

 

Bomba Gábor elnök: Megállapítom, hogy a társulási tanács nem fogadta el a javaslatot. 
Szavazásra teszem fel a négytagú bizottság létrehozására irányuló komlói módosító javaslatot, 
Mohács, Bonyhád, Komló és Szekszárd által delegált tagok részvételével. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a társulási tanács 87.615 igen szavazattal, 

32.126 nem szavazat mellett elfogadott. 

 

Bomba Gábor elnök: Az eredeti határozatban július 31. napja volt a határidő ennek az 
eljárásnak a lebonyolítására. Én ezt megtartanám úgyhogy, ha nincs más javaslat a határidőre, 
akkor szavazunk arra, hogy a bizottság július 31-ig válassza ki a szakértőt. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a társulási tanács 119.741 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Bomba Gábor elnök: Szavazásra teszem fel a teljes határozati javaslatot az imént elfogadott 
módosításokkal együtt.  
 

Bomba Gábor elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács  

119.741 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 18/2021. 
(VII.6.) határozata 
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az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 
Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói 
Hulladékgazdálkodási Társulás) egyes tagönkormányzatainak a 
Társulásból történő kiválásról szóló határozatainak tudomásul 
vételéről, és az ezzel kapcsolatos további döntések meghozataláról 

 
Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 
Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  

 
1. Apátvarasd Község, Babarc Község, Bár Község, Bonyhád Város, 

Bonyhádvarasd Község, Cikó Község, Dunaszekcső Község, 
Egyházaskozár Község, Erdősmárok Község, Erdősmecske Község, 
Erzsébet Község, Fazekasboda Község, Feked Község, Geresdlak 
Község, Görcsönydoboka Község, Györe Község, Hegyhátmaróc 
Község, Hidas Község, Hímesháza Község, Hosszúhetény Község, 
Izmény Község, Kakasd Község, Kárász Község, Kátoly Község, Kékesd 
Község, Kisdorog Község, Kismányok Község, Kisnyárád Község, 
Kisvejke Község, Komló Város, Köblény Község, Lánycsók Község, 
Lengyel Község, Liptód Község, Lovászhetény Község, Magyaregregy 
Község, Maráza Község, Martonfa Község, Máza Község, 
Mecseknádasd Község, Mecsekpölöske Község, Mohács Város, 
Mőcsény Község, Mucsfa Község, Nagymányok Város, Nagypall 
Község, Nagyvejke Község, Óbánya Község, Ófalu Község, 
Palotabozsok Község, Pécsvárad Város, Somberek Község, Szajk 
Község, Szalatnak Község, Szárász Község, Szászvár Nagyközség, 
Szebény Község, Szellő Község, Székelyszabar Község, Szűr Község, 
Tófű Község, Váralja Község, Vékény Község, Véménd Község, 
valamint Závod Község, Zengővárkony Község Önkormányzatai 
képviselő-testületeinek a Társulásból történő kiválásról szóló 
határozatait tudomásul veszi; 

 
Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 

2. az 1.) pontban foglaltakra tekintettel dönt a Társulásból történő 
kiválással összefüggésben keletkező feladatok zavartalan és 
határidőben történő megvalósítása érdekében a határozat 
mellékletét képező ütemterv elfogadásáról, valamint az abban 
foglaltak megvalósításáról. 

 
Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 
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3. dönt a kiválással kapcsolatban keletkező elszámolás pénzügyi/jogi 
szakértővel történő megvalósításáról; 

 
Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
4. a 3.) pontban foglaltakra tekintettel dönt arról, hogy a pénzügyi/jogi 

szakértő kiválasztásáról (ajánlattételi felhívás, ajánlatok elbírálása) 
négy tagú eseti bizottság dönt; 

 
Határidő: 2021. július 31. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
5. a 4.) pontban foglalt eseti bizottság tagjait az alábbiak szerint 

határozza meg: 
- Bomba Gábor László; 
- Filóné Ferencz Ibolya; 
- dr. Barbarics Ildió; 
- Pávkovics Gábor. 

 
Határidő: 2021. július 31. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
6. a 4.) pontban foglaltakra tekintettel felhatalmazza a Társulási Tanács 

elnökét a legkedvezőbb ajánlatot tevő féllel történő 
szerződéskötésre; 

 
Határidő: 2021. augusztus 31. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
4. napirendi pont: 

Beszámoló az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 
Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) társulási 
megállapodása módosításának jelenlegi állásáról, valamint javaslat az ezzel kapcsolatos 
további döntések meghozatalára 
(3. számú előterjesztés)- Módosított tartalommal 
Előterjesztő: Bomba Gábor László elnök   
Előadó: Bomba Gábor László elnök   
 
Bomba Gábor elnök: Egyedül Báta Község Önkormányzatát kellene meggyőzni azt hiszem. A 
település önkormányzatától nem kaptunk semmilyen javaslatot, viszont a társulási 
megállapodást nem fogadták el. Többször kerestük már írásban és szóban is, de semmilyen 
visszajelzést sem kaptunk. Most a polgármester asszony szabadságon van, próbáltuk elérni, 
megpróbálom ismét, de ha tud valaki segíteni abban, hogy megtudhassuk, hogy mi a probléma 
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magával a megállapodással, amit most már mindenki elfogadott a bent maradó települések 
közül, azt nagyon megköszönöm. Nyilván fogom keresni én is a polgármester asszonyt. 

 
Bomba Gábor elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács  

119.741 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 19/2021. 
(VII.6.) határozata 
az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 
Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói 
Hulladékgazdálkodási Társulás) társulási megállapodása 
módosításának jelenlegi állásáról szóló beszámoló elfogadásáról, 
valamint az ezzel kapcsolatos további döntések meghozataláról 

 
Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 
Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  

 
1. a Társulási Tanács elnöke által készített, a Társulás társulási 

megállapodása módosításának jelenlegi állásáról szóló beszámolót 
elfogadja; 

 
Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
2. deklarálja, hogy a társulási megállapodás módosítását- annak 

elavultságára tekintettel- kiemelt prioritásként kezeli; 
 

Határidő: 2021. július 06. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

 
3. a 2.) pontban foglaltakra tekintettel felhívja Báta Község 

polgármesterét a társulási megállapodás módosításával kapcsolatos 
javaslatai megfogalmazására; 

 
Határidő: 2021. augusztus 19. 
Felelős: Az érintett település Polgármestere 

 
4. felhívja a Társulási Tanács elnökét, valamint Szekszárd Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatalát, hogy a 3.) pontban foglalt 
javaslatokról a Társulási Tanács tagjait értesítse. 

 
Határidő: 2021. augusztus 31. 
Felelős: Bomba Gábor László elnök 

    dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a Társulási Tanács nyilvános ülését 9 

óra 09 perckor berekeszti. A Társulási Tanács zárt ülésen folytatja munkáját.   

 

 

K.m.f. 

 

 

 
              dr. Gábor Ferenc jegyző, 

munkaszervezet-vezető megbízásából: 
 
 
 
 
        Bomba Gábor           dr. Göttlinger István    
Társulási Tanács elnöke                             aljegyző 
 

   
 
 
 


